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中心：______________            姓名：_______________ 

1140811 高中職生英翻中短文翻譯題目 

Linda is in her third year of junior high school, and she has to spend 

most of her time studying for the entrance exam. In fact, her parents make 

her study all the time. They seldom let her watch TV, play computer 

games or go to the movies with her classmates on weekends. However, 

Linda has never complained about it because her parents always cheer her 

up when she feels tired. They told her that knowledge is power, so Linda 

has believed that spending more time on her studies will do her good. 

Linda always thinks positively. I think that she is a good example for us 

to follow. 

 

think positively 正向思考   example 榜樣 
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中心：______________            姓名：_______________ 

1140811 高中職生英翻中短文翻譯參考答案 

Linda現在讀國中三年級，為了入學考試，她必須花大部分的時間在讀書。

事實上，她父母一直要她讀書。周末時他們很少讓她看電視、玩電腦遊戲或者和

她的同學去看電影。然而，Linda從未抱怨過，因為她父母總是在她感到疲倦時

鼓勵她。他們告訴她：「知識就是力量。」所以Linda相信把更多時間花在讀書上

對她有好處。Linda總是正向思考。我認為她是我們學習/跟隨的好榜樣。 

 


